
Zápis 
ze 71. zasedání předsednictva GA AV konaného dne 22. ledna 2007 

 
Přítomni: Dr. J. Gabriel, prof. Š. Schwabik, Dr. J. Velemínský, doc. L. Petráňová, 
 Ing. L. Horníček, Ing. J. Skřivanová, A. Černá 
 
 
1. J. Skřivanová informovala Předsednictvo o návrhu doc. Rába, který předložil ke zvážení 

vytvoření podobného systému komunikace s pracovišti jako má GAČR: pracoviště 
jmenuje osobu, která při rozesílání smluv, dodatků, žádostí o zprávy a pod. zajišťuje 
veškerý styk s grantovou agenturou. PGA zváží, zda tento systém bude zaveden 
i v GA AV. Předsednictvo zvažovalo možnost posílat smlouvy a dodatky na adresu 
ředitelů pracovišť, ale závěrem bylo dohodnuto, že v letošním roce bude ještě postup 
stejný jako v roce loňském – materiály budou odeslány na řešitele. 

2. PGA se shodlo v názoru, že je třeba neprodleně zahájit práce na přípravě Bulletinu 
GA AV. Bulletin bude především podkladem pro jednání Dozorčí rady GA AV, které by 
mělo proběhnout v květnu 2007. 

3. Vzhledem k nedostatku času, který byl do značné míry způsoben novelizací Jednacího 
a volebního řádu je třeba co nejdříve oslovit pracoviště Akademie a další subjekty 
a požádat je o návrhy kandidátů do OR. Rozeslání dopisu se žádostí zajistí Sekretariát. 

4. PGA se dohodlo, že bude třeba umístit na stránky GA AV základní informace, týkající se 
hospodaření s účelovými prostředky, a to limity pro výši režie pracoviště, výši odměn 
v jednotlivých letech grantové soutěže a rovněž stanovené maximální částky, které lze 
v rámci přidělených prostředků přesouvat bez předchozí žádosti. 

5. Dr. Flieger přislíbil předat Vědecké radě k projednání Zadávací dokumentaci. Vzhledem 
k tomu, že práce na verzi pro rok 2007 nebyly zahájeny, bude VR předána verze loňská. 

6. PGA projednalo opětovnou stížnost Dr. Vavryčuka (A300120707-GFÚ) na neregulérnost 
grantové soutěže a pečlivě prostudovalo předložené argumenty v příloze. Předsednictvo 
neshledalo žádné pochybení v postupu při hodnocení výše uvedeného návrhu projektu 
a konstatovalo, že rozhodnutí o podpoře projektů je v souladu s ustanoveními Statutu 
konečné a není důvod k jakékoliv změně. Prof. Schwabik s doručenou stížností 
a stanoviskem PGA podrobně seznámí oborovou radu č. 3. 

7. PGA projednalo a souhlasilo s doporučenými přesuny finančních prostředků v rámci 
běžících grantů.  

8. Příští zasedání PGA se bude konat dle potřeby. 

 
 
 
Zapsaly: A. Černá       Schválil:  J. Gabriel 
 J. Skřivanová 
 


